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Bærumsidretten – Høy aktivitet over tid

• 60.356 aktive per 2023

• 112 idrettslag
• 60 + idretter



Utviklingspotensiale:
• Voksne
• Jenter
• Anlegg



Lav anleggsdekning



Om Bærum

Mye folk, 130.000 innbyggere

 Lite areal, 192 km2

Høy befolkningstetthet

Jordvern

Markalov

Arealpriser

Trengsel på og ved sjøen.  

Trangt om plassen i Bærum ! 



Hovedkapitler i standard årlig 

arbeidsplan for BIR 

 Dialog og møteplasser

 Arealer og anlegg

 Rammevilkår/anleggsdrift

 Aktivitetsutvikling

 Organisasjon

Å skaffe arealer til idrettsanlegg - en hovedutfordring for 
idretten i Bærum. 



Utbyggingsstrategi Bærum

Strategi: 

 Bygg høyt og tett ved kollektivknutepunkter

Utbyggingsområder:

 Fornebu

 Bekkestua

 Sandvika

 Høvik



Utgangspunkt Sandvika utredning

Forventer sterk befolkningsvekst på 15-20 år

 Fra dagens 3000 innbyggere

 Til omlag 15-20.000 innbyggere

• Mange utredninger med fokus på utbygging av ulike 

deler i kommunen

• Ingen helhetlige utredninger og ingen utredninger med 

helhetlig fokus idrett  

• Allerede underdekning på idrettsanlegg i Bærum 





Overordnet plan idrettens Sandvika 

utredning 
 BIR var sekretariat. Invitasjon til deltakelse og innlegg sendt til alle idrettslag 

i Bærum primo januar 2022

 Tre møter: 

Møte 1: Innspill fra kommunens planavdeling + innlegg fra 14 idrettslag 

Møte 2: Innspill fra samfunnsplanleggingsarkitekt, arbeid i mindre 
grupper og produksjon av innlegg per arbeidsgruppe. 

Møte 3: Drøfting av samlet utredning. 

 Ferdigstilt før påske 2022. Arbeidet var tidsstyrt. 

 Etter møteserien: Utredning settes sammen og presenteres for 
Planavdeling, Idrettsavdeling, Planutvalget, Idrettsutvalget, deltok på 
folkemøter i Sandvika.



Behovskartlegging

 Utgangspunkt i planlagt innbyggertall

 Nøkkeltall for hvor mange innbyggere per fotballbane, 
flerbrukshall, osv – med utgangspunkt i gjennomsnittstall 

for resten av Bærum 

Mest mulig lokale anlegg

 Sandvika er kommunikasjonsknutepunkt og velegnet for 

sted for anlegg for idretter med få anlegg i Bærum   



Hele 
Sandvika, 

områder i 
umiddelbar 

nærhet og 

områder for 
«ikke-by 

aktiviteter»



Idrettsanlegg som med-premiss i byutvikling

Sambruk i bygg med 
andre funksjoner

Idrettsanlegg i 
kjellerlokaler der 

annen utbygging 
planlegges

Høy utnyttelse viktig, 
over døgnet og over 

året. 

Utnyttelse av 
idrettsanlegg 16 timer i 

døgnet

Helårs utnyttelse –
eksempelvis varme i 

fotballbaner eller 
fotball om sommeren 

blir isbane om vinteren



Sommeren 2023: 

Etter den store innsatsen i 2022…

 Alle er positive og ikke så mye skjer….

Møte med administrativ ledelse i kommunen –
samfunnsutvikling og idrett

 Ingen av de planlagte eller foreliggende planprosessene 

i regi av kommunen beskrev idrettens behov eller foreslo 
løsninger i et 10-15 års perspektiv helhetlig for Sandvika. 

 Administrasjonen hadde ingen forslag til tiltak. 



Høsten 2023 og 2024

 Idrettsadministrasjonen med bred kommunal deltakelse 

kjører utredning - behov og løsninger for idretten i 
Sandvika – BIRs utredning blir del av dette

HVA FIKK VI TIL?

 Idrettens behovsanalyse og forslag til løsninger er 
bekreftet

 Utredning drøftet i politiske organer og utvalg hvor idrett 
inngår. 

 Ingen idrettsanlegg bygget, men ingen områder bygget 
ned

 Idretten er godt posisjonert for fremtidig areal- og 
anleggsplanlegging og prioritering



Bakteppe: Støtte til arealer og anlegg for 
idretten er støtte til «det gode samfunn» 

 Spesielt til glede for barn og ungdom

 Bidrar til bedre folkehelse; fysisk og 
psykisk 

 Bidrar til bedre læring

 Fantastisk arena for integrasjon 

 Bidrar til nettverk i lokalsamfunnet

 Tilrettelegger anlegg for mye såkalt 

«uorganisert aktivitet» 



Hva nå? 

 Fornebu!

 Arbeidet startet opp, sluttføres innen november 2024.
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